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Obec Smržice

J. Krezy č.40, 798 17 Smržice
tel.č.: 582 381 127 | e-mail: starosta@smrzice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva obce Smržice

konané dne 19. 12. 2022 v kulturním domě Smržice od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Ing. Aleš Moskal, Jiří Peka, Ing. Martina Klementová, MUDr. Petra
Melicherová, Jiří Odvářka, Ing. Jiří Přikryl, Ing. Pavla Slezáčková, Bc. Libor
Škobrtal

Omluveni: Jan Roháček
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Aleš Moskal
Zapisovatel*: Radka Odvářková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jiří Přikryl, Bc. Libor Škobrtal,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, určení zapisovatelky a volba ověřovatelů zápisu
blok 1-1

Program:
1. Zahájení, určení zapisovatelky a volba ověřovatelů zápisu
2. Rozpočtové opatření VIII.,IX.,X.,XI., XII., XIII.
3. Zpráva o hospodaření k 30.11.2022
4. Příděl do sociálního fondu
5. Rozpočtové provizorium na rok 2023
6. Plán inventarizace k 31.12.2022
7. Pravidla pro poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva obce Smržice
8. Dodatek ke smlouvě o pronájmu s Tělovýchovnou jednotou Smržice
9. Různé
10. Diskuze
11. Závěr

Diskuze:
Starosta  konstatoval,  že  zastupitelstvo  bylo  řádně  svoláno  a  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Upozornil,  že
ze zasedání bude pořizován audiozáznam. Omluven je Jan Roháček, který se stal zastupitelem po odstoupení
Ing. Hany Lebedové.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje program zasedání zastupitelstva obce Smržice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/ZO2/2022 bylo schváleno.

blok 1-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje joko ověřovatele zápisu Ing. Jiřího Přikryla a Bc. Libora Škobrtala
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/ZO2/2022 bylo schváleno.

blok 1-3

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice zapisovatelkou určuji paní Radku Odvářkovou

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Rozpočtové opatření VIII.,IX.,X.,XI., XII., XIII.
blok 2-1

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice bere na vědomí rozpočtové opatření č. VIII., IX., X., XI., XII. - přílohu č. 1.,
2.,3., 4., 5. - přečetla účetní obce paní Věra Kulišťáková. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 2-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje rozpočtové opatření č. XIII.- příloha č. 6, přečetla účetní obce paní
Věra Kulišťáková.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/ZO2/2022 bylo schváleno.

3. Zpráva o hospodaření k 30.11.2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice bere na vědomí  zprávu o hospodaření obce k 30.11.2022 - přílohu č. 7
přečetla účetní obce paní Věra Kulišťáková. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Příděl do sociálního fondu

přílohu č. 8 přečetl starosta obce Ing. Aleš Moskal.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje navýšení sociálního fondu dle přílohy včetně rozpočt. opatření.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/ZO2/2022 bylo schváleno.

5. Rozpočtové provizorium na rok 2023
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Diskuze:
Ing. Pavla Slezáčková navrhovala tzv. klikací rozpočet, který je pro občany přehlednější a transparentnější.
Starosta k tomu dodal, že tento návrh na poradě proberou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje  pravidla rozpočtového provizoria obce Smržice  na rok 2023.
Do doby schválení rozpočtu na rok 2023 nesmí měsíční výdaje překročit 1/12 rozpočtu schváleného pro
předchozí rok, t.j.2022 - příloha č. 9.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/ZO2/2022 bylo schváleno.

6. Plán inventarizace k 31.12.2022

S plánem inventur seznámil starosta obce Ing. Aleš Moskal - příloha č. 10. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje plán inventarizace k 31.12.2022 včetně jmenování inventarizační
komise.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/ZO2/2022 bylo schváleno.

7. Pravidla pro poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva obce Smržice

S pravidly pro poskytování cestovních náhrad členům ZO Smržice seznámil starosta obce Ing. Aleš Moskal -
příloha č. 11.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje pravidla pro poskytování cestovních náhrad členům Zastupitelstva
obce Smržice.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 1 (Slezáčková) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/ZO2/2022 bylo schváleno.

8. Dodatek ke smlouvě o pronájmu s Tělovýchovnou jednotou Smržice

Z důvodu skončení 10-leté smlouvy se uzavírá nová smlouva k využívání sportovní činnosti na dobu určitou
do 31.12.2032.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Smržice schvaluje dodatek ke smlouvě s Tělovýchovnou jednotou Smržice - příloha
č. 12.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/ZO2/2022 bylo schváleno.

9. Různé

Starosta informoval občany, že bude uzavřena pachtovní smlouva s Moravskou vodárenskou na pronájem
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vodovodu v ul. Jižní a v ul. Za Kobližnicí. Dále informoval o ceně vodného a stočného na rok 2023, která činí
celkem 115,25 Kč (vodné 57,84 a stočné 57,41 Kč). 

Dále starosta obce informoval, že proběhlo dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 s výsledkem, že
nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Diskuze

Diskuze:
O slovo  se  přihlásil  Prof.  Aleš  Lebeda  a  konstatoval,  že  v  programu chybí  bod  o  záležitostech,  které
zastupitelstvo  obce  řešilo  za  uplynulé  období  a  současně  plán  na  nadcházející  období.  Konstatoval,  že
povinností starosty je občany informovat, na čem se pracuje. Na to starosta odpověděl, že občané budou
o všem informováni v rámci schvalování rozpočtu. Pan Křístek doplnil Prof. Lebedu, že je tím myšleno, jak to
vypadá s areálem vedle obecního úřadu. Dotazoval se také, jak to vypadá s rekonstrukcí sokolovny. Dalším
dotaz se týkal nakládání s odpady a jeho tříděním. Starosta odpověděl, že vedle úřadu je zpracována studie a
bude vypsáno výběrové řízení na zpracovatele projektové dokumentace. Co se týká rekonstrukce sokolovny,
tak v současné době je na stavebním úřadě podaná žádost o vydání stavebního povolení.
K otázce odpadového hospodářství starosta sdělil, že po dohodě s ředitelem FCC se připravuje vyhodnocení
za uplynulé období, se kterým budou občané seznámeni na příštím zasedání zastupitelstva.
Ze strany Prof. Lebedu byl vznesen požadavek na znovuzavedení zápisů z porad zastupitelstva, aby byli
občané podrobně informováni o věcech, na kterých se pracuje.
Paní Reichstädterová se dotazovala, jak se bude řešit třídění a jaký bude rozdíl mezi těmi co třídí a co netřídí.
Starosta odpověděl, že se čeká na vyhodnocení z FCC. Jakmile bude mít prezentaci, tak bude zveřejněna
na stránkách obce.
Prof. Lebeda se dožadoval odpovědi na svou otázku, zda na příštím zasedání ZO bude do programu vložen
bod, kde bude kdokoliv z členů zastupitelstva detailně informovat občany, co se za poslední 3 měsíce řešilo a
na čem se pracuje.
Prof. Lebeda dále vyzval zastupitele, aby zpracovali pracovní náplň uvolněného místostarostu.
Dalším dotazem Prof. Lebedy byla otázka potencionální mateřské školy na ulici Podhájí. Starosta odpověděl,
že žádost byla stažena z důvodu zamítnutí dotace.
Prof. Lebeda se dotazoval, proč se nestala členkou kulturně-sportovní komise Ing. Pavla Slezáčková. K 
delegování členů této komise starosta odpověděl, že to měl v plné kompetenci nově určený předseda Vladimír
Skácel.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Závěr

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:07 hodin. Všem přítomným  popřál  hezké Vánoce a pozval
občany na tradiční Silvestrovský šlapáček v poslední den roku. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Ověřovatel: Ing. Jiří Přikryl, Bc. Libor Škobrtal   ............................................................
 
Starosta Ing. Aleš Moskal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 23. 12. 2022


